



Disclosure of the Initial Unaudited Financial Results for the Year ended 31st December 2025

13th January 2026: SMN Power Holding SAOG - Disclosure of the initial unaudited consolidated results for the year ended 31st December 2025.

Pursuant to Circular E/2/2016 on the Disclosure of Initial Quarterly Financial Results issued by the Financial Services Authority, SMN Power Holding SAOG is pleased to disclose the following initial preliminary unaudited consolidated financial results for the year ended 31st December 2025

	31 December 2025	31 December 2024	Variance	Variance %
	RO'000	RO'000	RO'000	
Revenue	74,343	82,323	(7,980)	-10%
Operating costs	(70,242)	(76,023)	5,781	8%
Gross profit	4,101	6,300	(2,199)	-35%
General and administrative expenses	(1,446)	(2,181)	735	34%
Reversal of impairment loss - on the financial asset	-	25	(25)	100%
Profits from operations	2,655	4,144	(1,489)	-36%
Finance charges, net	(1,645)	(2,330)	685	29%
Reversal of provision for site restoration	-	1,472	(1,472)	100%
Other Income	787	1,856	(1,069)	-58%
Profit before tax	1,797	5,142	(3,345)	-65%
Taxes	(399)	(577)	178	31%
Profit for the year	1,398	4,565	(3,167)	-69%
Earnings before Interest, Tax, Depreciation and Amortisation (EBITDA)	11,068	14,479	(3,411)	-24%

The above reported figures represent the initial unaudited consolidated results and are subject to the approval of SMN Power Holding SAOG Audit Committee and Board of Directors.

The variances above reflect the new Power Purchase Agreement (PPAs) and the Water Purchase Agreement (WPA). The new agreements were effective from 02nd June 2024 for SMN Barka Power Company (99.99% subsidiary of the Company) and 20th April 2024 for Al Rusail Power Company (99.99% subsidiary of the Company).

Abdullah Al Naimi
Chief Finance Officer





الإفصاح عن النتائج المالية الموحدة غير المدققة للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥

١٣ يناير ٢٠٢٦: يسر شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع ("الشركة") أن تعلن عن النتائج المالية الموحدة غير المدققة للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥.

استنادًا إلى التعميم رقم هـ/٢٠١٦/٢ بشأن الإفصاح عن النتائج المالية الموحدة ربع السنوية الأولية غير المدققة الصادر عن هيئة الخدمات المالية، فإنه يسر شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع أن تفصح عن النتائج المالية الموحدة غير المدققة الأولية للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ وذلك كما يلي:

الفرق بالنسبة السنوية	الفرق (الف ريال عُماني)	٣١ ديسمبر ٢٠٢٤ (الف ريال عُماني)	٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ (الف ريال عُماني)	
٪١٠٠-	(٧,٩٨٠)	٨٢,٣٢٣	٧٤,٣٤٣	الإيرادات
٪٨	٥,٧٨١	(٧٦,٠٢٣)	(٧٠,٢٤٢)	تكاليف التشغيل
٪٣٥-	(٢,١٩٩)	٦,٣٠٠	٤,١٠١	مجمّل الربح
٪٣٤	٧٣٥	(٢,١٨١)	(١,٤٤٦)	مصروفات عمومية وإدارية
٪١٠٠	(٢٥)	٢٥	-	عكس مخصص خسائر انخفاض القيمة - من الأصول المالية
٪٣٦-	(١,٤٨٩)	٤,١٤٤	٢,٦٥٥	الربح من العمليات
٪٢٩	٦٨٥	(٢,٣٣٠)	(١,٦٤٥)	مصروفات التمويل، صافي
٪١٠٠	(١,٤٧٢)	١,٤٧٢	-	عكس مخصص تجديد الموقع
٪٥٨-	(١,٠٦٩)	١,٨٥٦	٧٨٧	إيرادات أخرى
٪٦٥-	(٣,٣٤٥)	٥,١٤٢	١,٧٩٧	الربح قبل الضريبة
٪٣١	١٧٨	(٥٧٧)	(٣٩٩)	ضريبة الدخل
٪٦٩-	(٣,١٦٧)	٤,٥٦٥	١,٣٩٨	صافي الربح للفترة
٪٢٤-	(٣,٤١١)	١٤,٤٧٩	١١,٠٦٨	الأرباح قبل الفوائد والضرائب والاستهلاك (EBITDA)

النتائج المالية المذكورة في التقرير أعلاه تمثل النتائج المالية الموحدة الأولية غير المدققة، وتخضع لموافقة لجنة التدقيق ومجلس إدارة شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع.

تعكس الفروقات المذكورة أعلاه اتفاقيات شراء الطاقة الجديدة (شركة اس ام ان باور القابضة ش.م.ع.ع) للطاقة وشركة الرسيل للطاقة) واتفاقية شراء المياه الجديدة (شركة اس ام ان بركاء للطاقة) والتي دخلت حيز التنفيذ اعتبارًا من ٢٠٢٤ لشركة اس ام ان بركاء للطاقة (شركة تابعة بنسبة ٩٩,٩٩٪)، و ٢٠ أبريل ٢٠٢٤ لشركة الرسيل للطاقة (شركة تابعة بنسبة ٩٩,٩٩٪).



عبدالله النعيمي
الرئيس المالي

